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Schriftelijke vragen art. 37 RvO. Raad Voerendaal 
Betreft: schriftelijke vragen groenbeheer/-onderhoud 
 
Datum: 22 juni 2020 
 
Geacht college, 
 
We hebben het gevoel niet, niet volledig dan wel niet tijdig geïnformeerd te worden, derhalve dat wij 
meerdere vragen hebben opgesteld om maar zelf informatie over de stand van zaken op te halen. 
Hiermee willen wij een beeld krijgen van de ‘operationele’ zijde van het groenbeheer.  
Immers, als je rondloopt in onze mooie gemeente en je ogen de kost geeft, dan is het openbaar 
groen nu een steen des aanstoots. Enerzijds zijn er afspraken met de Raad over kwaliteit van het 
groen gemaakt. Anderzijds heeft Corona voor veel impact gezorgd. Maar het gevoel van niet 
geïnformeerd te zijn, overheerst. Daarom dat de VVD antwoord wil op onderstaande vragen over de 
staat van het groen (en nog een aantal vragen over exoten): 
 

1. Vindt het college ook, dat het groenonderhoud nu te wensen over laat? 
2. Zo neen, waarom meent het college, dat de huidige staat van het openbare groen acceptabel 

is? 
3. Als het college vindt dat het onderhoud van de openbare ruimte forse achterstanden kent; 

kan het college aangeven hoe dat komt? 
4. Heeft het college in de onderhoudscontracten voor overmachtsituaties extra afspraken 

gemaakt om het werk toch te kunnen garanderen? 
5. Zo neen, waarom niet? 
6. Wat is het minimale aantal keren onderhoud (o.a. grasmaaien, onkruid wieden, snoeien, 

schoonhouden trottoirs, opruimen gemaaid goed, verzamelen en afvoeren zwerfvuil in 
perken, snoeien van hagen) dat is opgenomen in de contracten voor onderhoud openbare 
ruimte? Voldoen de onderhoudsfirma’s aan deze afspraken?  

7. Voldoet de eigen buitendienst qua resultaat aan de met de raad overeengekomen 
onderhoudsstatus van het openbare groen? 

8. Als dat niet het geval is, waarom niet? 
9. Is er een verbeterplan in werking gesteld? 
10. Zo neen, waarom niet? 
11. Per welke datum zal de onderhoudsstatus van het openbare groen weer op het afgesproken 

niveau zijn? 
12. In hoeverre heeft het achterstallig onderhoud van het gemeentelijk groen bijgedragen aan 

de wateroverlast van 17 juni 2020? 
13. Is er bij de periodieke reiniging van de hemelwaterkolken eveneens een achterstand 

opgelopen? 
14. Vindt het college dat er nu extra moet worden ingezet op onderhoud gemeentelijk groen? 
15. Vindt het college dat er nu extra werk gemaakt moet worden van reiniging van stoepranden, 

regenwaterkolken, onkruidbeheersing en opruimen van takken en zwerfvuil? 
16. Een niet onbelangrijk aspect is de rattenplaag, die kan gedijen bij een verloederd openbaar 

groen en groen in de taluds van de watergangen; heeft het college werkafspraken gemaakt 
met de onderhoudsfirma’s van de eigenaren van de watergangen? 

17. Wat zijn de hotspots van rattenplagen van de laatste jaren en nu? En welke acties zijn in gang 
gezet om deze terug te dringen en wat is het resultaat?  

18. Vindt het college dat achterstallig onderhoud van gemeentelijk groen en het voorkomen van 
zwerfvuil aan elkaar gecorreleerd zijn? 

19. Zo neen, heeft het college dan een steekhoudende verklaring voor de verloedering van het 
openbare groen? 
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20. Zo ja, gaat het college extra inzetten op opruimen van zwerfvuil? 
21. Welke afspraken gaat het college maken om in de toekomst te voorkomen dat de 

“groenploeg” van het een op het andere moment niet meer in functie is? 
22. Is de “groenploeg” nu weer op sterkte? 
23. Zo neen; dient er extra extern personeel worden ingehuurd om de achterstanden weg te 

werken? 
24. Kunnen extra uitgaven worden verhaald op de partijen die thans in gebreke zijn? 
25. Kan het college per direct een inschatting maken van de ernst en omvang van het 

achterstallig onderhoud? 
26. Kan het college het geconstateerde achterstallige onderhoud vertalen in euro’s? 
27. Heeft dit achterstallige onderhoud consequenties voor de gemeentelijke financiën van 2020 

en volgende jaren? 
28. Zo ja, aan welke bedragen moeten we dan denken? 
29. Een landelijke gemeente als Voerendaal is voor zijn uitstraling afhankelijk van een 

uitnodigende groene omgeving. Waarom heeft het college niet tijdig ingegrepen om de 
momentane achterstanden te kunnen voorkomen? 

30. Welke imagoschade heeft Voerendaal opgelopen door dit achterstallige onderhoud? 
31. Kan het college aangeven hoe de ontwikkeling is in het aantal overnachtingen (als 

graadmeter van onze aantrekkingskracht) in onze gemeente? Niet alleen is corona hier een 
spelbreker; we willen graag vanuit de samenwerking met oa Heuvelland-gemeenten een 
vergelijking met de cijfers van onze landelijke buurgemeenten voor en tijdens de lock-down 
en na de geleidelijke opheffing daarvan. 

32. Ziet het college juist nu mogelijkheden om te verduurzamen bij het groenbeheer? Als je toch 
tegen een achterstand aanhikt kun je de extra inspanningen ook benutten om zowel op de 
plateaus als in de beekdalen tot een meer uitgebalanceerde flora en fauna te komen en 
minder monoculturen in stand te houden. Hoe kijkt het college hiertegen aan? 

33. Hebben exoten wel een plek in de Voerendaalse groene omgeving? 
34. Of moeten we vooral inheemse soorten meer ruimte bieden? 
35. Is er al eenduidig beleid wat te doen met de Canadese ganzen?  
36. En hoe zit het met de populatie wasberen?   
37. Tenslotte willen we weten of er meer controles / steekproeven kunnen worden gehouden 

om veel eerder dan nu het geval is te kunnen ingrijpen in het onderhoud van het 
gemeentelijk groen. Daarbij graag een overzicht van het aantal controles voor, tijdens de 
lock-down en na de geleidelijke opheffing daarvan. En graag horen we ook hoe het College 
de Raad in de toekomst wel snel wil informeren.  

38. Naar ons gevoel zijn de Raad en de inwoners zeer slecht en laat geïnformeerd over dat de 
WSW-medewerkers per ingangsdatum lock-down zijn teruggetrokken als 
onderhoudskrachten voor het openbare groen in Voerendaal.  

39. Wanneer heeft u hier welke communicatie over gedaan naar de inwoners?  
40. En wanneer heeft u de Raad geïnformeerd middels welke communicatie? 
41. Hoe wilt u de informatie naar inwoners en Raad in de toekomst optimaliseren (en borgen)?  

 
We zien uw antwoorden graag tegemoet,  
 
Met vriendelijke groet,  
 
 
Sebastiaan Vliegen 
Fractievoorzitter VVD Voerendaal 


